
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Østensjø 

 Bydelsadministrasjonen 
 

 
 

Protokoll 1/14 
 

 
Møte: Oppvekstkomite  
Møtested: Østensjø helsestasjon, Stallerudveien 97  

Møtetid: Mandag 10. februar 2014 kl. 18.00     
Sekretariat: Torunn Nyrnes, tlf. 41563627  
 
 
Møteleder: Hanne Eldby (SV)  
Tilstede: Hanne Eldby (SV) 

Pål Einar Røch Johansen (A) 
Roger Storslett (A)  
Mona Ridder-Nielsen (A)  
Anne-Lise Haugstad (H) for Benjamin Bornø 
(H) 
Tommy Skjervold (Frp) 
Arild Skjeltorp (V) 

 

Forfall: Benjamin Bornø (H)  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Tommy Grotterød, avd.sjef barn og kultur 
Mary Ann Gursli, avd.sjef velferd og fritid 

 

Møtesekretær: Torunn Nyrnes  
 
Seksjonssjef for Helsetjenester barn og unge, Vigdis Malt Marøy, gav en omvisning på 
helsestasjonen og svarte på spørsmål fra OVK. 
 
Åpen halvtime – ingen frammøtte. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /14    Godkjenning av innkalling og sakskart ................................................................... 1 
Sak 2 /14    Godkjenning av protokoll fra møte 09.12.2013 ...................................................... 1 
Sak 3 /14    Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 1 
Sak 4 /14    Årsberetning og årsstatistikk 2013 .......................................................................... 1 
Sak 5 /14    Barnehagene, rapportering per januar 2014 ............................................................ 2 
Sak 6 /14    Månedsrapport barnevern per desember 2013 ........................................................ 2 
Sak 7 /14    Seminar om psykisk helse hos barn og unge, forslag til program .......................... 2 

Sak 8 /14    Sluttevaluering "Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt sykefravær 2012- 
2013" .......................................................................................................................................... 3 

Sak 9 /14    Plan for frivillighet - oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014 ............................ 3 

Sak 10 /14  Trafikksikker bydel ................................................................................................. 4 
Sak 11 /14  Områderegulering av Skullerud .............................................................................. 4 
 
Eventuelt 
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Sak 1 /14    Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart ble godkjent. 
 
 

Sak 2 /14    Godkjenning av protokoll fra møte 09.1 2.2013 
 
Protokoll fra møte 09.12.2013 ble godkjent. 
 
 

Sak 3 /14    Informasjon fra administrasjonen 
 
Det ble gitt følgende informasjon: 
• Barnehageadministrasjonen har deltatt i den Nasjonale barnehagekonferansen Verdens 

viktigste - små barn, store muligheter, bl.a. med presentasjon av ny forskning om 
viktigheten av kvalitativt gode barnehager. Det var også presentert ny forskning med 
barnehagens betydning for de minste barnas språkutvikling.  

• Bydelen har nå en stor satsning på kompetanseløft for alle yrkesgrupper i barnehagene. 
• Samarbeidsavtale mellom barneverntjenesten - barnehagene og barneverntjenesten - 

skolene er i havn, nå gjenstår det avtaler med BUP og DPS. 
• Det er økt bekymring rundt kannabisbruk blant ungdomsskoleelever i bydelen. SaLTo-

koordinator, utekontakt og klubbene arbeider mot ungdomsgrupper og foreldre.   
• Fylkesmannen i Oslo og Akershus (FMOA) har varsla tilsyn med barneverntjenestens 

fosterhjemsoppfølging, tilsynet gjennomføres i mars. 
 
 

Sak 4 /14    Årsberetning og årsstatistikk 2013 
 
Avdelingssjefene Tommy Grotterød og Mary Ann Gursli svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 

1. Årsberetning 2013 for Bydel Østensjø godkjennes. 
2. Årsstatistikk 2013 for Bydel Østensjø tas til orientering. 
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Sak 5 /14    Barnehagene, rapportering per januar 2 014 
 
Avdelingssjef Tommy Grotterød orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak Barnehagene – rapportering per januar 2014 tas til orientering 
 
SV/ A fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak: 
Oppvekstkomiteen ber bydelsutvalget be om at det i sak om friluftsgrupper tas med en 
vurdering av hvordan fordelingen mellom små og store barn i barnehagen bør være for at barn 
kan gå i samme barnehage fram til skolestart og for at det er tilstrekkelig mange barn som 
rykker opp fra småbarnsgruppene til å fylle storebarnsplassene. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak og SV/ A forslag til vedtak samla. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
1. Sak Barnehagene – rapportering per januar 2014 tas til orientering 
2. Oppvekstkomiteen ber bydelsutvalget be om at det i sak om friluftsgrupper tas med en 

vurdering av hvordan fordelingen mellom små og store barn i barnehagen bør være for at 
barn kan gå i samme barnehage fram til skolestart og for at det er tilstrekkelig mange barn 
som rykker opp fra småbarnsgruppene til å fylle storebarnsplassene. 
 

 

Sak 6 /14    Månedsrapport barnevern per desember 2 013 
 
Avdelingssjef Mary Ann Gursli orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per desember 2013 tas til orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Månedsrapport barneverntjenesten per desember 2013 tas til orientering. 
 
 

Sak 7 /14    Seminar om psykisk helse hos barn og u nge, forslag til 
program 

 
Avdelingssjefene Tommy Grotterød og Mary Ann Gursli orienterte/ svarte på spørsmål og tok 
imot innspill fra komitéen om utvidelse av programmet. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Utkast til program for seminar om psykisk helse hos barn og unge tilsluttes. 
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SV/ A fremmet følgende tilleggsforslag til vedtak:  
Bydelsutvalget ber om at tidsrommet utvides noe, slik at man sikrer rom for spørsmål etter de 
ulike innleggene.  
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak og SV/ A forslag til vedtak samla. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
1. Utkast til program for seminar om psykisk helse hos barn og unge tilsluttes. 
2. BU ber om at tidsrommet utvides noe, slik at man sikrer rom for spørsmål etter de ulike 

innleggene.  
 
 

Sak 8 /14    Sluttevaluering "Prosjekt oppfølging a v tjenestesteder 
med høyt sykefravær 2012- 2013" 

 
Avdelingssjef Tommy Grotterød orienterte og svarte på spørsmål. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sluttrapport fra «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt ykefravær2012-2013» tas til 
orientering. 
 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
Sluttrapport fra «Prosjekt oppfølging av tjenestesteder med høyt ykefravær2012-2013» tas til 
orientering. 
 
 

Sak 9 /14    Plan for frivillighet - oppfølging av verbalvedtak budsjett 
2014 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
2. Bydelsadministrasjonen legger fram forslag til innhold og oppbygging av en ny 

frivillighetsplan for perioden 2014-2017 i bydelsutvalgets mars-møte, samt til medlemmer 
av arbeidsgruppe og mandat for gruppen.  

 
Votering 
Det ble votert over bydelsdirektørens forslag til vedtak. 
Votering enstemmig. 
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OVK-vedtak 
1. Plan for frivillighet – oppfølging av verbalvedtak budsjett 2014, tas til orientering 
2. Bydelsadministrasjonen legger fram forslag til innhold og oppbygging av en ny 

frivillighetsplan for perioden 2014-2017 i bydelsutvalgets mars-møte, samt til medlemmer 
av arbeidsgruppe og mandat for gruppen.  

 
 

Sak 10 /14  Trafikksikker bydel 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 

Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 
Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker kommune”.    

Holdningsskapende trafikksikkerhetsarbeid bør starte så tidlig som mulig. Barnehagene i 
bydelen bør derfor prioriteres. Bydel Østensjø ber bydelens administrasjon sørge for at 
bydelens barnehager innen 31.12.2015 blir godkjent som ”Trafikksikker barnehage”. 

Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid med 
trafikksikker skolevei.  

 
A/ SV fremmet følgende forslag til endret pkt 2:  
Oppvekstkomiteen ber bydelsutvalget be administrasjonen legge fram en sak om innholdet i 
Trafikksikre barnehager, samt en plan for hvordan bydelens barnehager kan bli  trafikksikre 
innen utgangen av 2015.  
 
Votering 
Det ble votert over forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) og endringsforslag til pkt 2 fra 
SV/A, samla. 
Votering enstemmig. 
 
OVK-vedtak 
1. Bydel Østensjø har som mål å bli Trafikksikker Bydel, og vil som et første skritt invitere 

Trygg Trafikk til bydelsutvalget for å presentere sitt opplegg for ”Trafikksikker 
kommune”.    

2. Oppvekstkomiteen ber bydelsutvalget be administrasjonen legge fram en sak om 
innholdet i Trafikksikre barnehager, samt en plan for hvordan bydelens barnehager kan 
bli  trafikksikre innen utgangen av 2015.  

3. Alle skoler i bydel Østensjø bør blir ”Trafikksikker skole”.  Bydelsutvalget ber om at 
bydelsadministrasjonen oppfordrer alle barne- og ungdomsskoler i bydelen til å ta kontakt 
med Trygg Trafikk og sammen gjøre en vurdering av behovet for mer systematisk arbeid 
med trafikksikker skolevei.  

 
 

Sak 11 /14  Områderegulering av Skullerud 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A) 
Bydel Østensjø mener at en stor del av reguleringsplanene for Skullerud-området er 
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foreldede, lite hensiktsmessige og dårlig tilpasset aktuell utbygging av området som helhet. 
Hovedproblemet er at utbyggingen av bolig- og næringsbygg skaper økende trafikk inn i et 
nærmest lukket trafikksystem, langs skoleveier og gjennom eksisterende boligområder. 
Det legges opp til en høy utnyttelse av området, men denne utviklingen er basert på 
urealiserte prosjekter, slik som forbindelse til Europaveien/Skulleruddumpa.   
 
Mesteparten av trafikken går via Abildsø-krysset til Ryen-krysset og forårsaker store 
kødannelser i rushtiden. Ved at stadig mer trafikk ledes inn i området, økes også 
trafikkbelastningen i de tilstøtende områdene og trafikksikkerheten i området blir vesentlig 
redusert. Trafikkanalyser som utarbeides til enkeltvise utbygginger fanger ikke opp dette 
problemet. 
 
Skullerud er allerede et knutepunkt for kollektivtrafikk (både buss og bane) og det legges 
tilsynelatende til rette for en utvikling av et stasjonsnært område med urbane kvaliteter. 
Området vurderes likevel inn under den romsligste kategorien i kommunens parkeringsnorm 
for næringsformål. Det bør vurderes om området kan få en strengere parkeringsnorm for 
næringsformål for å redusere biltrafikken, som i hovedsak går langs Enebakkveien – som er 
en av bydelens skoleveier.   
 
Dersom det skal foregå en ytterligere utbygging av området, forutsetter det at 
trafikkproblemene blir løst. Utbyggingen bør også skje mer helhetlig med en hensiktsmessig 
lokalisering og fordeling 
 
Saken ble oversendt bydelsutvalget uten behandling i oppvekstkomiteen. 
 
 
 
Eventuelt. 
• Bydelsadministrasjonen har mottatt Høringsbrev – Evaluering av ressursfordelingsmodell 

grunnskoler fra Utdanningsetaten. Bydeler, skolenes driftsstyrer og FAUer er blant 
høringsinstansene. Svarfrist er 28.02.2014. 
Saken har bakgrunn i verbalvedtak i Oslo bystyre av 21.11.2012, der bystyret ber byrådet 
om å fremme en sak som utreder virkninger av finansieringsmodellen i Osloskolen. 
Fordi bydelsadministrasjonen har begrenset kompetanse innen fagområdet skole, bes 
oppvekstkomiteen om råd om hvordan saken skal håndteres.  

Oppvekstkomiteen anbefaler at direktør utarbeider en sak med innstilling som oversendes 
bydelsutvalget til behandling 17.02.2014. 

 
 
Bydel Østensjø, 10.02.2014 
 
 
 
Hanne Eldby (SV)/ s       Torunn Nyrnes/ s 
leder         sekretær 
 


